

Circular

تعميم

To : Trakhees Customers for Free Zone Licenses.	إلى : متعاملي تراخيص لرخص المنطقة الحرة.
From : Department of Planning and Development - Trakhees.	من : دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص.
Subject : Initiative for Waiving the Late Renewal Fees for Free Zone Licenses.	الموضوع : مبادرة إلغاء رسوم غرامات تأخير تجديد رخص المنطقة الحرة.
Date : 28 th July 2020	التاريخ : 28 يوليو 2020
Dear Valued Trakhees Customers, The Department of Planning and Development - Trakhees would like to extend their warm greetings and wishes for further progress and prosperity. In order to enhance the investment environment to motivate an expansion of economic activity within the Special Developed Zones and Free Zones, kindly note that all late renewal fees for Free Zone Licenses issued by Trakhees will be waived. The same will be valid for all transactions of Free Zone License renewal/cancellation submitted from 27 th July 2020 till 30 September 2020 Thank you for your continued support and cooperation.	السادة/ متعاملي تراخيص الكرام، تهديكم دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص أطيب التحيات متمنين لكم دوام التقدم والإزدهار. لغرض تعزيز البيئة الاستثمارية المحفزة لتوسع النشاط الاقتصادي في مناطق التطوير الخاصة والمناطق الحرة، يرجى العلم بأنه سوف يتم إلغاء رسوم الغرامات المترتبة على التأخر في تجديد رخص المنطقة الحرة الصادرة من تراخيص، وذلك سينطبق على جميع معاملات تجديد / إلغاء رخصة في المنطقة الحرة المقدمة ابتداءً من تاريخ 27 يوليو 2020 حتى تاريخ 30 سبتمبر 2020. نشكر لكم تعاونكم الدائم والمستمر.

Omar AlHamli

Executive Director -Licensing Department
Department of Planning and Development - Trakhees

عمر الهاملي

المدير التنفيذي - إدارة التراخيص
دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص